

会员专区

帐号:   
密码:

[了解会员服务](#)

广告贴吧

锂离子电池材料

我公司主要从事锂离子正极材料和新型复合金属氧化物的研发、生产与销售

洁纶易纺科技-抗菌纤维

公司致力于抗菌等功能纺织产品开发,是中国抗菌纤维先锋和第一品牌

杉杉科技锂电负极材料

生产中间相炭微球(CMS)等高性能的锂离子电池正负极材料

焦点房产网

买房装修,请到焦点房产网

[发布贴吧广告]

[首页](#) → [材料网刊](#) → [综合评述](#) → [正文](#)

## 中国多晶硅产业在世界崛起

王育军<sup>1</sup>, 张军<sup>1</sup>, 况世华<sup>1</sup>, 胡曰博<sup>1,2</sup>, 徐征<sup>1</sup>

浏览次数:

(1 昆明冶金高等专科学校冶金与矿业学院, 昆明650033; 2 四川大学材料科学工程学院, 成都 610065)

版权所有 不得转载

**摘要** 系统分析了国内外多晶硅产业的技术发展现状与产业发展趋势, 及国内外多晶硅企业的产业投资发展趋势。结果表明, 世界太阳能多晶硅光伏电池产业已向中国转移, 世界多晶硅产业也出现了向中国转移的趋势; 中国多晶硅产业正在世界崛起, 中国多晶硅产业、光伏产业巨大机遇与风险并存。

**关键词** 多晶硅产业 投资风险 产业转移 发展趋势 光伏产业

## China is Growing Up in World Poly-silicon Industry

WANG Yujun<sup>1</sup>, ZHANG Jun<sup>1</sup>, KUANG Shihua<sup>1</sup>, HU Yuebo<sup>1,2</sup>, XU Zheng<sup>1</sup>

(1 Faculty of Metallurgy and Mining, Kunming Metallurgy College, Kunming 650033; 2 School of Material Science & Engineering, Sichuan University, Chengdu 610065)

**Abstract** It is systematically analyzed that the trend of industry development and status of technological development of poly-silicon industry at home and abroad, including analysis of trend of industry investment of poly-silicon corporation. The result shows that PV cells industry of poly-silicon in the world has transfer to China, and it has also appeared that industry of poly-silicon in the world has transfer to China. China is growing up in the world poly-silicon industry. Risk and accident of poly-silicon industry and PV industry in China exist together..

**Key words** poly-silicon industry, investment risk, industry transfer, trend of development, PV industry

[点击查看全文](#) 如果您没有安装PDF阅读软件, 请点[这里](#)下载

责任编辑: 杨帆

2009年5月第2期